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                                                       Jegyzőkönyv 

                                   Rendkivüli Elnökségi ülés 

 

Helyszín: Sportok Háza II. emeleti ovális tárgyaló 

Időpont 2018.07.04. 14 óra 

    Napirendi pontok: 

1.WDF Európabajnokság 2018 aktuális állása (Bereczki Béla) 

         A. Feladatkörök 

         b. Pannonsport meghallgatás 

         c. Nemzeti csomagok 

         d. Költségvetés 

2.Sajtófőnöki pályázat 

3.Online közvetítési pályázat elbirálása 

4.WDF Hungarian Open 2018. 

5. MDSZ leltár raktárban (Molnár László) 

6. Verseny-és szabadidős engedélyek, gyártási folyamat 

7.Honlap (Filyó Tibor) 

8. Fegyelmi eljárások 

          a. Balogh Béla 

          b.Dr. Csala Péter 

          c. Melisek Zsolt 

          d. egyéb 

9.Soft EB 2018.Caorle (Kövesdi Andrea) 
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10.Magyar Darts Szövetség képviselete nyilvános megjelenés esetén 

11.Ifjúsági EB 2018.Törökország 

12.EMMI hiánypótlás –Magyar WDF 2017. 

13.Sportági szakszövetséggé alakulás (Dr. Pálvölgyi Szilas) 

14.MDSZ Adatkezelési szabályzat (GDPR) 

15.Tájékoztatás és kommunikáció 

16.Egyebek 

Megkezdve:14ó 

Jelen van:  Élő Norbert elnök 

                    Dr.Pálvölgyi Szilas alelnök 

  Mazzag László elnökségi tag 

                    Polgár Tibor elnökségi tag 

                    Tar Béla Sportfegyelmi fellebbviteli bizottság elnöke 

                    Bereczki Béla EB szervező Bizottság 

                    Csiza Márton Főtitkár 

                     Takácsné Fekete Franciska Jegyzőkönyvvezető  

Meghívottként:      

Kalmár Melinda Pannonsport Kft. ügyvezetője 

                     

                                            

Az Elnök megállapította, hogy az Elnökség határozatképes. 

1. napirendi pont: 

Főtitkár megkéri az elnökséget, hogy a Pannonsport ügyvezetőjét Kalmár Melindát hallgassák meg 

először. Elnökség egyhangúan elfogadta. 

Kalmár Melinda tájékoztatója a Pannonsport munkájáról, és az esetleges együttműködés kereteiről. 

Mazzag László a segítőkről kérdez. 

Elnök javasolja, hogy kerüljön ajánlat bekérése a Pannonsporttól. Felelős: Főtitkár, Bereczki Béla. 
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Főtitkár ismerteti a WDF megkeresését a kiajánlott nemzeti csomagokkal kapcsolatban. Ennek 

keretében ismerteti, hogy a WDF – az eddigi gyakorlattól eltérően - olyan csomag biztosítását is kéri, 

amelyben nincs szállás, nincs étkezés, csak a bankett.  

Bereczki Béla ismerteti Bookingform és a nevezési lap közti különbséget. 

Tar Béla a megelőző EB csomagárakra kérdez rá. Alelnök ismerteti, hogy Kövesdi Andrea annak 

figyelembe vételével határozta meg, azzal, hogy azt csak 5-10 Euróval haladja meg. 

Filyó Tibor Elnökségi tag 14ó 30 perc-kor megérkezik. 

Bereczki Béla a General meetingen kellene felvetni a csomagárakkal kapcsolatos problémáinkat, 

kikérni WDF véleményét. 

Főtitkár ismerteti a WDF kérésére kalkulált ajánlatokat: 480€,179 €, (szállás nélkül, de étkezéssel és 

bankettel) 85€ (szállás és étkezés nélkül, csak bankett), 25€ transzfer díj,10€ napijegy. 

Főtitkár ismertette a költségvetés főbb illetve kérdőjeles tételeit. 

Bereczki Béla Kiss Imre installációjáról add tájékoztatást. 

Polgár Tibor kiemeli a könnyű összeszerelhetőség fontosságát. 

Filyó Tibor a ledes megvilágítását dicséri, nincs árnyékos terület. 

Elnök a BKK szerződéssel kapcsolatban megjegyzi, ha megtudjuk a végleges nevezési adatokat, csak 

akkor tudjuk velük a szerződést megkötni. 

Elnök a szállodai szobák visszamondási határidejére kéri a fokozott figyelmet. 

Főtitkár rákérdez, kik vegyenek részt a záróbanketten. Az elnökség egyhangúan elfogadja, hogy 

természetesen valamennyi segítő vegyen részt a banketten. 

Bereczki Béla a banketten műsor legyen-e? 

Elnök javasolja, hogy erre vonatkozóan Horváth Zsolttól kérjünk ajánlatot. 

Filyó Tibor artistákat javasol. 

Mazzag László ismerteti az Ötvös Travel által biztosított transzfert. Elnök megjegyzi, hogy ez már 

szervező bizottsági hatáskörbe tartozik. 

Ismertetésre kerül, hogy szükséges VIP szoba kialakítás a fővédnökökre (Szabó Tünde, Riz Levente) 

szponzorokra tekintettel. Bereczki Béla ismerteti, hogy a MOMsportban van erre alkalmas helyiség. 

Főtitkár javasolja VIP ajándékcsomagok készítését. 

Alelnök javasolja a pénzverdével történő kapcsolatfelvételt, emlék plakett vagy emlékérme  

készítésére. 

Bereczki Béla ismerteti, hogy a WDF küld 3 ceremóniamestert, akik költségeinek a felét nekünk kell 

állni. 
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Főtitkár a bevételekről szeretne tájékoztatást kapni. 

Bereczki Béla a TV közvetítésről megjegyzi, hogy a Sport tv-vel júliusban meg lesz kötve a szerződés. 

Elnök ismerteti az OTP szponzori támogatását. 

Bereczki Béla ismerteti a Borsodival folytatandó tárgyalásokat, illetve a Sakkmed támogatását 

Mazzag László felveti a Vision Express vagy más optikai cég megkeresését. 

Novoparts támogatásként biztosít 60 táblát. 

Mazzag László felveti, hogy a Guiness forgalmazóját meg lehetne keresni, a kontaktokkal felveszi a 

kapcsolatot. 

Mazzag László ismerteti a segítőkkel kapcsolatos feladatokat. 

Tar Béla vállalja, hogy augusztus közepéig elkészíti az oktató videót az írásról. 

Tar Béla részletes kiírást kérne, hogy konkrétan mire kérnek segítséget, és a klubvezetőktől több 

segítséget várna.  

Filyó Tibor a statisztikákról, mindent elkészítenek. Technika rendelkezésre áll. 6-8 emberről van szó. 

Elnök felveti az EB műsorfüzet kérdését. 

Bereczki Béla ismereti a Galambos Ádámtól kapott ajánlatot, amely 48 oldal+ borító, B/5 méretben 

2/3 csapatokról fog szólni.  

Alelnök felveti, hogy Csizmazia Zoltán ajánlatát a sajtófőnöki teendők ellátásáról illetve a műsorfüzet 

tartalmai és formai kérdéséről külön kell választani, és ezen utóbbiak tekintetében tárgyalni kell 

velük. 

Kalmár Melinda távozik az elnökségi ülésről 

2.napirendi pont: Sajtófőnöki pályázatról. 

Mazzag László Bányász Árpádot ajánlja.                                                              

Alelnök megjegyzi, hogy a legutóbbi elnökségi ülésen nem született döntés a sajtófőnöki illetve 

kommunikációs pályázatokról, így nem lett elfogadva, Bányász Árpád ajánlata sem. 

Főtitkár előadja, hogy az előző napirendi pont kapcsán elhangzottak szerint a Pannonsporttól várunk 

még ajánlatot. Ezért döntés csak azt követően legyen, ha az megérkezik. 

A napirendi pontok tárgyalása előtt Tar Béla kéri, hogy mivel hamarosan el kell mennie, a 8. 
napirendi pont kerüljön előre.  
 
Az Elnökség erre tekintettel a 8. napirendi pontot a 3. napirendi pont előtt tárgyalja. 

Dr.Csala Péter Felügyelő Bizottsági tag megérkezett 14ó 45 perckor 
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8. napirendi pont: Fegyelmi eljárások. 

Tar Béla szeretné, tudni milyen eljárások folynak. 

Alelnök ismerteti, hogy 

a.,Balogh Béla ügye fegyelmi eljárás kezdeményezése megtörtént, a Fegyelmi Bizottság még nem 

rendelte el az eljárást 

b.Dr. Csala Péter ügyében I. fokú határozat született a megismételt eljárásban, azzal szemben 

fellebezés került előterjesztésre 

c.,Melisek Zsolt ügyében a Fegyelmi Bizottság elrendelte a fegyelmi eljárást 

d. ,Pósfai Miklós ügyében még nincs határozatról tudomás a megismételt eljárásban 

Figyelemmel arra a kezdemnyezésre, amely a Fegyelmi Bizottság visszahívására irányult, megjegyzi, 

hogy az nem elnökségi hatáskör, arról a közgyűlésnek kell döntenie az Alapszabály értelmében.  

Ezt követően a napirendi pontok tárgyalása az eredeti sorrendben folytatódik. 

3.napirendi pont: Online pályázat 

Elnök kérdésére, miszerint hány pályázat érkezett, Főtitkár előadja, hogy összesen 4 pályázat. 

Alelnök javasolja, hogy Filyó Tibor és Polgár Tibor a beérkezett pályázatokat véleményezzék, és az 

általuk javasolt sorrendben terjesszék az Elnökség elé. 

Főtitkár ismerteti, hogy az EB közvetítéséről külön kell megegyezni. 

4.napirendi pont: WDF Hungarian Open 2018  

Bereczki Béla ismerteti, hogy várjuk a szerződést a szállodától. Nem szeretné a díjakat csökkenteni, 

mert a díjakban való visszalépés nem tenne jót a verseny elismertségének. Megjegyzi, hogy a 

szponzorok megkeresése erre a versenyre is szólt. 

5.napirendi pont:  MDSZ leltár /raktár 

Főtitkár ismerteti, hogy Molnár László az elnökségi ülés ideje alatt e-mailben küldte el a leltárt, miat 

az Elnökség megtekint. 

Dr.Csala Péter is részt szeretne venni a raktár ellenőrzésében, mint FEB tag.                                                                  

Bereczki Béla szeretné pontosan tudni hány állásunk van. és mi a szövetséggé és mi a PDC-é. 

Elnök javasolja új raktár keresését. 

Alelnök javasolja a Novoparts megkeresését. 

Főtitkár ismerteti, hogy a Novoparts, csak jövő májusban, az új raktáruk elkészülte után tud ezzel a 

kérdéssel foglalkozni. 

Elnök álláspontja, hogy a jelenlegi bérleti díjnál olcsóbban vannak elérhető megfelelő raktárak.  
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6.napirendi pont: Verseny-és szabadidős engedélyek 

Főtitkár tájékoztatása a gyártásról 

Elnök a Főtitkár hatáskörébe helyezi az ügyet. Molnár Lászlóval tárgyalni a tovább. 

7. napirendi pont: Honlap  

Filyó Tibor tájékoztatása. Sajnos még a szabadidős kártyások névsora nem látható. 

Takácsné Fekete Franciska ismerteti az irodának érkezett észrevételeket.  

Filyó Tibor megjegyzi, hogy azért nincs minden eredmény fent a honlapon, mert azokat a rendező 

klubok nem vagy nem pontosan küldik meg, pl. nem egy esetben ugyanaz van beírva 2. és 3. 

helyezettnek is. 

Polgár Tibor javasolja szankciók bevezetését a mulasztó klubok felé. 

Alelnök figyelmeztet a fokozatosság elvének alkalmazására. 

Az elnökség egyhangúan megszavazta első alkalommal szóbeli figyelmeztetés, második alkalommal 

írásbeli figyelmeztetés,harmadik alkalommal pénzbeli büntetés. 

Alelnök javasolja, hogy végső szankcióként kerüljön megvonásra a rendezési jog a sokadjára mulasztó 

klubtól, ha nem küldik rendesen az eredményeket. 

Kövesdi Andrea megérkezett az elnökségi ülésre 16ó. 

9.napirendi pont: Soft EB 2018. Caorle  

Kövesdi Andrea irásbeli tájékoztatóját megkapta az elnökség. A költségekkel még nem számolt el. 

Elnök megjegyzi, hogy Molnár László még mindig nem számolt el a General Openről 

Kövesdi Andrea írásbeli beszámolóját az Elnökség egyhangúlag elfogadta. 

10.napirendi pont:Magyar Darts Szövetség képviselete nyilvános megjelenés esetén. 

Kövesdi Andrea tájékoztatója, miért a Medárd ment be a soft Eb-n részt vevő Czipó Viviennel és 

Lakatos Gergellyel a Sport tv-be nyilatkozni, és miért nem ő, mint szövetségi kapitány. 

Polgár Tibor felveti, hogy miért nem tudott a Főtitkár nyilatkozni. Elnök szerint most betartották a 

protokollt. 

Mazzag László fel kell építeni egy tájékoztatási rendszert. 

Minden felkérés a Magyar Darts Szövetséghez folyon be. 

11.napirendi pont:Ifjúsági EB 2018. Törökország  

Filyó Tibor beszámolója. 

12.napirendi pont: EMMI hiánypótlás  
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Főtitkár ismerteti, hogy a tavalyi működési költségre irányuló támogatással kapcsolatban érkezett a 

hiánypótlás, de annak határidőben Kovács Zoltánnal eleget tesznek. 

Feketéné Takács Franciska megjegyzi, hogy a Szalon DC idén sem fizette be az éves tagdíjat, küldeni 

kell nekik felszólítást. 

13.napirendi pont: Sportági szakszövetséggé alakulás 

Alelnök tájékoztatást ad, hogy a megbízási szerződés erre vonatkozóan elkészült, csak az aláírások 

vannak hátra. 

Kövesdi Andrea kiemelte, hogy több klubnak nem felel meg az alapszabálya a hatályos törvényi 

rendelkezéseknek, ami akadályát fogja képezni annak, hogy azt követően is MDSZ tagok legyenek, 

hogy az MDSZ sportági szakszövetséggé vált, megjegyzi, hogy a módosítást ügyvéd nélkül is el lehet 

készíteni, azaz nem jár többletköltséggel. 

14.napirendi pont:MDSZ Adatkezelési Szabályzat (GDPR) 

Főtitkár kéri az elnökséget, hogy erre szakembert kell keresni. 

Dr. Csala Péter megjegyzi, hogy korábban ajánlott már erre alkalmas személyt, aki azóta is várja 

felkérést. 

Alelnök javasolja, hogy az Iroda vegye fel a kapcsolatot Csala Péter által javasolt szakemberrel, olyan 

körben, hogy az általa adott szolgáltatás olyan legyen, hogy az tartalmazzon egy olyan szabályzatot is, 

amelyet a kluboknak meg lehet küldeni, és amit a klubok saját szabályzatkén tudnak a jövőben 

használni. 

15.napirendi pont:  Tájékoztatás és Kommunikáció 

Alelnök felveti, hogy ezt a kérdés kimerítően megtárgyalásra került az 1. és a 2. napirendi pontoknál. 

16.napirendi pont: Egyebek  

Kövesdi Andrea felhívja a figyelmet arra, hogy nyomatékosan hívja fel az Iroda a klubok figyelmét 

arra, hogy amennyiben nemzetközi versenyekre, hogy utaznak magyar játékosok, akkor azt rövid 

úton (e-mailben) jelentsék be a Szövetségek. 

Bereczki Béla régen az irodának le kellett jelenteni, ha magyar játékosok külföldön, nemzetközi 

versenyen szerettek volna részt venni. 

Dr Csala Péter szerint a klubvezetők nem olvassák el időben a leveleket, amit az iroda küld. 

Jegyzőkönyv lezárva: 2018.07.04.17 óra 

 

 

       Élő Norbert sk.                                                                                 dr. Pálvölgyi Szilas sk.  
            elnök                                                                                                                alelnök 
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                   Takácsné Fekete Franciska  
                     jegyzőkönyvvezető 

 

 

 


